
Referat af bestyrelsesmøde i Roskilde Rideklub d. 13. december

Tilstede: Anne-Marie, Mette, Anja, Camilla, Christina, Malou

Dagsorden

1. Referent

2. Næste møde og øvrige datoer

3. Økonomi

4. Elevskolen

5. Generalforsamling

6. Eventuelt

Ad. 1. Valg af referent

Malou blev valgt som referent.

Ad. 2. Næste møde og øvrige datoer

• Juleoptog – onsdag d. 20. december

• Sushi - d. 21. december

• Bestyrelsesmøde - onsdag d. 10. januar

• Generalforsamling - d. 28. februar

Ad. 3. Økonomi

Banksaldo pr. 30/11: 163.105 kr.

Kontant beholdning pr. 30/11: 9.552 kr.

Lagerværdi af strøelse, strø og foder pr. 30/11: 120.575

Vores lønninger er steget på staldposten dette år - det skyldes blandt andet, at vi har kørt dobbeltløn nogle

måneder. Camilla, vores kasserer, kom med et oplæg på mødet til, hvor der kan optimeres og hvor vi blandt

andet kan komme til at spare. Der blev drøftet en mulig ordning med aftenfodring, så det ikke er trænerne

som skal fodre til aften, men pensionærerne. Hvis man er to bokse om det, er det regnet ud, at man cirka vil

have en aftenvagt hver tredje uge. Dette har mange fordele - der kan både spares på lønkroner, men

bestyrelsen vurderer også, at det vil give en helt anden ro i stalden, hvis der fodres kl. 19, når der er



kommet ro på staldene.

Der blev besluttet at pensionærerne fra d. 1/1 får tildelt enkelte aftenfodringer i løbet af et år, sammen

med en anden boks. Det betyder også, at prisstigningen som blev drøftet på sidste bestyrelsesmøde, nu

bliver med 100 kr. pr. 1. februar og ikke de 150 kr. som tidligere beskrevet, netop fordi vi med dette tiltag

kan spare på vores lønpost.

Derudover skal vi forholde os til elevskolens budget - alle udgifter er steget markant det sidste år og det kan

mærkes. Bare på wrap er der brugt for 32.000 kr. mere dette år sammenlignet med sidste år. Bestyrelsen

sætter sig sammen og gennemgår elevskolen mere detaljeret samt brainstormer.

Ad. 4. Elevskolen

Vores elevskole er lige nu med i et forskningsprojekt i samarbejde med DRF. Målet er at øge hestevelfærd

blandt elevskoleheste. Alle vores heste er blandt andet blevet gennemgået af dyrlæge og er også blevet

filmet under ridning. Det er meget spændende at være med i.

Elevskolen forsøger at søge DGI-fonden om penge til måtter.

Ad. 5. GF 2024

Generalforsamlingen blev gennemgået på mødet. Anja og Malou er på valg.

Det bliver onsdag d. 28. februar. Anne-Marie står for invitationen og Camilla står for at regnskabet bliver

afsluttet samt godkendes.

Ad. 5. Eventuelt

● Der er ikke mange som er interesseret i Haybars, men enkelte er. Det er blevet besluttet at man som

pensionær må købe to typer af haybar. Hvilke typer det er samt priser kommunikeres ud på

Facebook. Man køber selv og tager den derfor med sig, hvis man flytter - man kan også sælge dem

med boksen. Personalet fylder dem ikke op.

● Plan for juleferien er ved at gå op og alle fodervagter er dækket.


